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STAROSTA INFORMUJE
Dne 26.3.2007 se konalo 5. zasedání Zastupitelstva MČ Praha – Velká Chuchle. 
Zápis z důvodu transparentnosti zveřejňujeme v plném znění. 

Zasedání zahájil a řídil starosta Stanislav Fresl. Jednání bylo zahájeno v 18.00 
hodin a je usnášení -schopné, přítomno 9 zastupitelů a 12 hostů.

Ověřovatelé dnešního zápisu: Mgr. Lenka Felixová, Bc. Olga Kuzníková 
P. Reinisch před zahájením zasedání požádal, zda si může během jednání „udělat 
pár fotek“ – ZMČ nemělo námitek. 

Návrh na program zasedání:
1. Kontrola zápisu a usnesení 3/2007 a 4/2007
2. Projednání návrhů 

■  rozpočtové úpravy
■  projednání majetkových záležitostí
■  ZŠ -finanční vypořádání za rok 2006, odpisový plán
■  MŠ - odpisový plán, kritéria přijetí dětí do MŠ, úplata za vzdělávání 
■  přestupková komise - doplnění členů
■  výtěžek z VHP - použití 
■  nezaplacené poplatky za psa – navýšení
■  projednání materiálů variantního komunikačního propojení přes ČD ve Velké 

Chuchli
■  informace ohledně vývoje projektové dokumentace potoka Vrutice
■  příprava Veřejné schůze
■  různé, diskuse, závěr. 

 Hlasování: jednohlasně schváleno 

I. Kontrola zápisu z minulého zasedání
Byla provedena kontrola zápisu ze zasedání ZMČ č.3/2007, uskutečněného dne 
26.2.2007 a zápisu ze zasedání ZMČ 4/2007, uskutečněného dne 7.3.2007 a bylo 
konstatováno, že zápisy odpovídají průběhu jednání.

Před projednáváním návrhů předal starosta slovo tajemnici, která v souvislosti 
s účastí hostů na zasedání seznámila přítomné s odst. X. „Jednacího řádu Zastupi-
telstva městské části Praha – Velká Chuchle“, ze dne 6.12.2006, který se týká 
účasti dalších osob na zasedání zastupitelstva.

Tajemnice rovněž informovala (v souvislosti s dotazem ing. Vokurky na předcho-
zím zasedání ZMČ), že dopis OS Zdravá Chuchle ve věci nadjezdu úřadu oficielně 
prostřednictvím podatelny nepřišel. (bylo prověřeno za účasti ing. Vokurky)
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II. Projednání návrhů
1/ Starosta předal slovo tajemnici, která na základě doporučení finančního výboru, 
seznámila s návrhem rozpočtových úprav na rok 2007 – rozpočet MČ Praha – Vel-
ká Chuchle byl navýšen o 849 500,- Kč (zapojením vlastních zdrojů). ZMČ po pro-
jednání rozpočtové úpravy schválilo, včetně zapojení neinv. dotace 40 tis. pro ZŠ 
na protidrogovou prevenci a výdajů na zvýšení příspěvků ZŠ, na dotaci ČZS, poří-
zení publikace o Malé a Velké Chuchli a nákup pozemku u SK Čechoslovan 
Chuchle od paní P.). 

Hlasování: jednohlasně schváleno

2/ Starosta předal slovo p. Vlasákovi, který informoval o jednání výboru majetku 
obce – předložil žádost paní V.D. o odkoupení části pozemku parc. č. 160 v k.ú. 
Velká Chuchle, který byl oddělen geometr. plánem pod č. 160/10 o výměře 478 
m2. Výbor doporučil prodej schválit, a to dle znaleckého posudku za cenu 700 
Kč/m2. ZMČ po projednání schválilo vyvěšení záměru na prodej pozemku parc.č. 
160/10 o výměře 478 m2 za cenu dle znaleckého posudku 700 Kč/m2.

Hlasování: jednohlasně schváleno

3/ P. Vlasák dále, vzhledem k tomu, že uplynula zákonem stanovená doba na vyvě-
šení záměru a k prodeji nebyly ze stran občanů připomínky, požádal znovu ZMČ 
o schválení prodeje pozemků v k.ú. Velká Chuchle žadatelům panu Š. a paní E. 
ZMČ schválilo prodej pozemku panu J. Š., z Prahy 3 a paní P. E. z Prahy 4 parc. č. 
572 o výměře 22 m2 a pozemku parc. č. 1166/1 o výměře 6 m2 vše v k.ú. Velká 
Chuchle za cenu dle znaleckého posudku.

Hlasování: jednohlasně schváleno 

4/ P. Vlasák dále, vzhledem k tomu, že uplynula zákonem stanovená doba na vyvě-
šení záměru a k prodeji části pozemku parc. č. 651 v k.ú. Velká Chuchle (část 
zahrady u bytového domu Starolázeňská 320) nebyly ze stran občanů připomínky, 
požádal znovu ZMČ o schválení prodeje tohoto pozemku s tím, že výbor majetku 
obce prodej opětovně nedoporučil po vybudování protipovodňové ochrany se 
cena pozemku značně zvýší. Proti prodeji vystoupil Mgr. Hromádka s argumentem, 
že se jedná o část zahrady vily „Klauzovky“ a nebylo by proto vhodné rozšiřovat 
pozemky prodejny čtyřkolek a znehodnocovat bydlení obyvatelům v ulici Starolá-
zeňské a ve vile „Klauz“. ZMČ po projednání prodej za stávající cenu neschválilo 
s tím, že po vybudování protipovodňových opatření žádost znovu projedná. 

Hlasování: pro 1, proti 7, zdržel se 1 

5/ Starosta předal slovo Mgr. Felixové, které seznámila s návrhem kritérií pro přijí-
mání dětí do MŠ Velká Chuchle Na Cihelně, který ZMČ předložila řed. MŠ p. 
Vostřáková. ZMČ po projednání a doplnění dvou bodů schválilo kritéria pro přijí-
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mání dětí do MŠ Velká Chuchle pro školní rok 2007/2008, která jsou přílohou 
usnesení č. 5/2007 a úplatu za vzdělávání ve výši 700,- Kč/měs.

Hlasování: jednohlasně schváleno

6/ Mgr. Felixová dále, dle dopisu ředitelky MŠ, informovala o návrhu prázdninového 
provozu v MŠ a to: 2.-13.7.2007 bude v provozu jedna třída, 16.7.-24.8.2007 bude 
zavřeno. Tento návrh byl předem konzultován s rodiči a ti neměli připomínky.  

7/ Starosta předal slovo tajemnici, která předložila k vyjádření „Odpisový plán ZŠ 
na rok 2007“.
Členové ZMČ neměli připomínky a odpisový plán schválili.

Hlasování: jednohlasně schváleno

8/ Tajemnice rovněž předložila k vyjádření „Odpisový plán MŠ na rok 2007“. Čle-
nové ZMČ opět neměli připomínky a odpisový plán byl schválen.

Hlasování: jednohlasně schváleno

9/ Tajemnice dále požádala o schválení finančního vypořádání ZŠ Charlotty Masa-
rykové za rok 2006 a příděly do fondů. ZMČ po seznámení s návrhem schválilo HV 
ve výši 41523,73 Kč, příděl do FO ve výši 8305,- Kč a RF ve výši 33218,73 Kč.

Hlasování: jednohlasně schváleno

10/ Ve smyslu § 11 zákona č. 565/1990 Sb., o místních poplatcích v platném zně-
ní, může obec zvýšit včas nezaplacený poplatek za psa (termín úhrady 31.3.2007)až 
na trojnásobek. Starosta na základě návrhu odboru smluv, daní a poplatků požádal 
ZMČ o rozhodnutí o navýšení poplatků. ZMČ po projednání schválilo navýšit včas 
nezaplacený místní poplatek ze psů takto:

od 1.4.2007 do 30.4.2007 navýšení o 30%
od 1.5.2007 do 31.5.2007 navýšení o 50 %
od 1.6.2007 navýšení o 100 %

Hlasování: jednomyslně schváleno

11/ Starosta dále předložil k vyjádření žádost předsedy Mysliveckého sdružení 
Radotín p. Rady o příspěvek na myslivecké hospodaření. O slovo požádal p. Rys, 
který vyslovil názor, že Myslivecké sdružení nenakládá s dotacemi hospodárně 
a ZMČ finanční příspěvek neschválilo. 

Hlasování: 8 proti, l se zdržel

12/ Starosta ještě požádal, vzhledem ke značnému nárůstu přestupků, o doplnění 
členů přestupkové komise a to o p. Věru Bínovou a p. Hanu Hlavatou. 

Hlasování: jednohlasně schváleno
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13/ V souladu s dalším bodem programu předal starosta slovo Ing. arch. Vokurko-
vi, který informoval o materiálech, které předal všem členům ZMČ a ve kterých 
shrnul názor OS Zdravá Chuchle ke „Komunikačnímu propojení přes ČD ve Velké 
Chuchli.“ Výhody projektu nadjezdu: průjezd aut Velkou Chuchlí bude plynulý, zvý-
ší se kapacita průjezdu aut obcí, bude bezpečný průjezd aut při křížení s tratí, pěší 
budou nadále využívat žel. přejezd a nevýhody projektu nadjezdu:

znehodnotí bydlení ve Starolázeňské ul. (nadjezd vystoupá v jejich blízkosti až nad 
druhá podlaží vil), zasáhne velkou měrou život obyvatel Na Mrázovce, zkomplikuje 
a prodlouží průjezd směrem na Radotín a Strakonice pro všechny obyvatele žijící 
nad tratí, protože závory budou pro auta uzavřeny, pěší budou nadále využívat žel. 
přejezd, značnou měrou negativně zasáhne do vzhledu Chuchle, zvýší se kapacita 
průjezdu aut obcí, problém se přesune do míst před sokolovnu, kde tím vznikne 
ještě nepřehlednější křižovatka než je dnes. Pan Vokurka dále zpochybnil znalecký 
posudek autorizovaného projektanta p. Drbohlava, vzhledem k tomu, že je jedním 
z projektantů stavby a nedořešenost a nekoncepčnost projektu nadjezdu a navrhl 
zvážení změny záměru výstavby přemostění.

Do diskuse se zapojila Bc. Kuzníková s dotazem v čem spočívá nedořešenost 
a Mgr. Hromádka, který se domnívá, že by Chuchle měla zůstat rekreační odpočin-
kovou zónou pro obyvatele Prahy.

Opět si vzal slovo starosta a vyjádřil se k dopravně komunikačním systémům 
včetně propojení Dl a D5, které dle jeho názoru zamezí obávanému průjezdu Vel-
kou Chuchlí – bohužel nejen v naší obci, ale i v celé Praze narůstá provoz, protože 
se zvyšuje počet automobilů. Obecně narůstá výstavba v celé Praze a v Chuchli 
rovněž, protože investoři nakoupili pozemky od soukromých vlastníků a samozřej-
mě za účelem výstavby, čemuž městské části nemohou zabránit. Komunikace 
mezi Malou a Velkou Chuchlí (dokončení se předpokládá v červnu – červenci 
2007) zkrátí a zrychlí cestu do Prahy a bude sloužit pro místní dopravu automobilů 
a hromadnou dopravu a v žádném případě pro nákladní ani tranzitní dopravu. 

Poté starosta požádal ZMČ o schválení, aby mohl vystoupit JUDr. Kubát ze sta-
vebního odboru ÚMČ. 

ZMČ vyjádřilo souhlas a JUDr. Kubát následně podrobně informoval o chronolo-
gických krocích, které souvisí s projednáváním stavby: 
■  stavba přemostění přes ČD je součástí územního plánu Hl. m. Prahy z roku 1999 

a platné změny Z 1000/00, odsouhlasené Zastupitelstvem hl. m. Prahy 14.9.2006.
■  dle obecně závazné vyhl. č. 32/1999 MHMP a platné změny odsouhlasené 

ZHMP dne 14.9.2006 je veřejně prospěšnou stavbou pod poř. č. 37.
■  Útvar rozvoje MHMP dne 12.1.2006 odsouhlasil nepatrný posun stavby severním 

směrem v souladu s předloženou dokumentací. 
■  v souvislosti s územním řízením na tuto stavbu bylo vydáno OŽP ÚMČ Velká 

Chuchle povolení ke kácení dřevin mimo les dne 29.12.2005 na základě usnese-
ní ZMČ 13/2005 ze dne 28.12.2005 b. 13/30
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■  stavební úřad MČ Praha 16 dne 20.6.2006 při ústním jednání vyzval investora 
(IDS Praha) k doplnění podkladů (změna ÚP ze dne 12.1.2006) a rozhodnutí 
MHMP 00P ze dne 27.4.2006.

■  doplněním těchto podkladů byly řešeny námitky OS „Ateliéru pro životní prostře-
dí“ k uvedené stavbě.

■  Ministerstvo ŽP dne 29.11.2006 vydalo rozhodnutí, ve kterém odvolání OS „Ateli-
ér pro životní prostředí“ zamítá s konečnou platností.

■  11.10.2006 zastupitelstvo MČ vzalo na vědomí projekt komunikačního propojení 
přes ČD ve Velké Chuchli zpracovaný projektantem Metrostav, a.s. a předložený 
investorem IDS Praha a schválilo, aby občané byli o tomto projektu informováni 
prostřednictvím webových stránek MČ a úřední a informativní desky MČ.

■  dne 29.1.2007 zastupitelstvo MČ usnesením 1/2007b. 1/31 bere na vědomí 
návrh Ing. arch. Vokurky na zastavení přemostění přes ČD do doby vyřešení mož-
nosti výstavby tunelu a pověřilo starostu vyvoláním jednání v této věci.

■  8.2.2007 proběhlo shora uvedené jednání, na kterém autorizovaný statik a soud-
ní znalec vysvětlil možnosti a předal vypracovaný znalecký posudek, který členo-
vé zastupitelstva MČ na svém jednání dne 26.2.2007 převzali k prostudování. 
-  5.3.2007 proběhlo jednání na ÚMČ se zástup. SŽDC a IDS 
(Ing. arch. Vokurka poznamenal, že nebyl k jednání přizván)

Starosta dále pokračoval informací o závěrech z výše uvedeného jednání dne 
5.3.2007, jehož předmětem byla stavba „Komunikační propojení přes ČD ve Velké 
Chuchli“ a koordinace stavby. Výstupem z jednání bylo:
1)  Realizací stavby „Komunikační propojení přes ČD ve Velké Chuchli“ dle zpraco-

vané projektové dokumentace nebude znemožněn investiční záměr SŽDC.
2) Zástupci SŽDC vypíší na „TES“ veřejnou obchodní soutěž.
3)  Upřesnění vzájemné koordinace staveb obou investorů proběhne v průběhu 

zpracování „TES“ možnost změny návrhu opěrné zdi u komunikační stavby.

K dnešnímu dni je jisté, že 4 koleje trati jsou pro plánovaný provoz na trati nutné 
a musí být zachovány. Dále se uvažuje s intervalem 15 min. pro osobní dopravu 
a posílením nákladní dopravy, zejména tangenciálním.

Na závěr požádal znovu o slovo Ing. arch. Vokurka a předložil členům ZMČ 
návrh dopisu, kterým by MČ požádala o zvážení změny PD a přehodnocení zámě-
ru výstavby přemostění přes železniční trať ve Velké Chuchli, jehož důvodem je 
dle jeho názoru především změna skutečností, týkajících se záměru využití želez-
niční trati (dříve se uvažovalo s rychlostním koridorem, nyní se uvažuje především 
s využitím trati pro příměstskou dopravu) § 5 odst. 6 SZ. Dále přemostění bude 
poměrně závažným zásahem do charakteristické veduty Velké Chuchle, bezpro-
středně ohrozí kvalitu bydlení současných obyvatel. Nový návrh by měl celistvě 
řešit dopravně i urbanisticky celé okolí, právě s vazbami na využití železnice – tře-



CHUCHELSKÝ ZPRAVODAJ

DUBEN – 2007 7

ba budoucí zastávky a měl by celistvě a racionálně řešit dopravní vazby včetně 
pohybu chodců i např. pohyb v klidu. Tuto celistvost dle OS současný návrh 
postrádá. V návrhu dopisu jsou příslušné orgány žádány o zvážení možnosti 
křížení dráhy ČD a komunikace pomocí podjezdu, za součinnosti s ČD a zámě-
rem výstavby výše zmíněné zastávky příměstské dráhy bez nutnosti zachování 
rychlostního koridoru.

Starosta nechal po dlouhotrvající diskusi hlasovat o zaslání navrženého dopisu 
kompetentním orgánům, tj. ÚMČ Praha 16, Magistrátu hl. m. Prahy, TSK hl. m. 
Prahy, IDS, a.s. a Metroprojektu Praha, a.s. a ZMČ odeslání dopisů schválilo.

Hlasování: 5 pro, 4 se zdrželi

14/ Starosta dále podal informace ohledně vývoje projektové dokumentace poto-
ka Vrutice – především dosud nebylo vydáno žádné povolení o kácení dřevin ros-
toucích mimo les. Starosta rovněž informoval o jednání na OMI a předložil ZMČ 
projekt – situaci č. 4, která zohledňuje ponechání zeleného pásu mezi potokem 
a oplocením nemovitostí. V tomto pásu budou uloženy sítě a vychází se i z předpo-
kladu, že bude ponechán tolik diskutovaný topol. S každým vlastníkem projektant 
projedná přístupový mostek k nemovitosti. V prvním týdnu v dubnu bude svolána 
schůzka všech majitelů přilehlých nemovitostí za účasti projektantů, správce vod-
ních toků a projektantů protipovodňové linie hl. města.

15/ Starosta navrhl uskutečnění „Veřejné schůze“ k aktuálním problémům Malé 
a Velké Chuchle a po projednání bylo schváleno uspořádání „Veřejné schůze“ dne 
24.5.2007 v 19.00 hodin v ZŠ Charlotty Masarykové. 

Hlasování: jednohlasně schváleno

16/ Starosta dále informoval o zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy, kterého se 
zúčastnil dne 22.3.2007 a o dotacích, které byly pro r. 2007 pro naši městskou část 
schváleny z prostředků hl. m. Prahy a ze státního rozpočtu ČR. 
investiční dotace:
Rekonstrukce komunikací a chodníků 4 mil. Kč
Nákup zařízení pro úklid a zimní údržbu komunikací a veřejné zeleně   500 tis. Kč
Rekonstrukce byt. domu Vojtěška II. etapa  800 tis. Kč

neinvestiční dotace: 
Provoz MŠ Velká Chuchle  500 tis. Kč 

investiční akce schválené ve státním rozpočtu ČR na rok 2007 v oblasti škol-
ství:
Výstavba hřiště pro účely ZŠ Charlotty Masarykové  4 500 tis. Kč
Rekonstrukce ústředního vytápění budovy ZŠ Ch. Masarykové  3 500 tis. Kč
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17/ Starosta ještě předložil žádost předsedy SK Čechoslovan Chuchle p. Hazuky 
o příspěvek na činnost SK na rok 2007 a ZMČ schválilo poskytnutí příspěvku ve 
výši Kč 5.000,- 

Hlasování: jednohlasně schváleno

18/ Další žádost o příspěvek předložil předseda ČZS p. Peterek – dotace byla 
schválena již v rámci rozpočtových úprav ve výši 10.000,- Kč vzhledem k 50. výročí 
založení.

Hlasování: jednomyslně schváleno

19/ Starosta předal slovo p. Rysovi, který přečetl e-mail p. Dvořáka, který v minu-
losti bydlel ve Velké Chuchli a vyjádřil obavy ze satelitních městeček a ze snahy 
MČ dosáhnout více jak 2 tis. obyvatel a tím navýšení rozpočtu. Odpověděl starosta 
a vysvětlil, že tato pravidla se týkají obcí, nikoliv Hl. m. Prahy. Pan Rys se ještě okra-
jově zmínil o nové variantě projektu potoka Vrutice a kácení v serpentině Na Hvěz-
dárnu a Mgr. Hromádka se dotázal, z jakého důvodu je investorem a zhotovitelem 
komunikace Na Hvězdárnu Magistrát hlavního města Prahy – OMI, když městská 
část schválila výstavbu spol. FINEP za předpokladu výstavby komunikace a nyní je 
výstavba hrazena z peněz daňových poplatníků. Starosta odpověděl, aby se taza-
tel zeptal na Magistrátu s tím, že se pravděpodobně jedná o dohodu mezi FINEP 
a MHMP-OMI a po výstavbě bude komunikace převedena do správy TSK. 

 
20/ Starosta předal slovo Mgr. Felixové, která informovala o jednání Výboru sociál-
ního a bytového a projednání opakované žádosti manželů Š. o směnu bytů. Výbor 
směnu ze stejných důvodů nedoporučil (s odkazem na ust. § 715 zák. č. 40/1964 
Sb.,) a ZMČ ji rovněž neschválilo. 

Hlasování: 5 proti, 4 se zdrželi

21/ Mgr. Felixová informovala o opakovaném podnětu paní V.V. na provedení míst-
ního šetření ohledně užívání nebytových prostor v budově Českých drah a ZMČ po 
projednání konstatovalo, že podnět je totožný a ZMČ schválilo odpověď jmenova-
né s tím, aby se p. V se svým podnětem obrátila na České dráhy.

Hlasování: jednohlasně schváleno

22/ Mgr. Felixová dále informovala o žádosti pana D. a manželů G. o náhradu výdajů 
spojených s přidělením nových evidenčních čísel v osadě Lahovská. Katastrálním 
úřadem pro hl. m. Prahu byli v r. 2006 vyzváni k odstranění nesouladu evid. čísel, 
která přidělil v r. 1987 MNV Praha – Velká Chuchle. ZMČ po podrobném projednání 
náhradu výdajů neschválilo, a to z důvodu promlčení nároků a nedostatku pasivní 
legitimace dle ust. zákonů 58/1969 Sb., 82/1998 Sb., případně 40/1964 Sb.

Hlasování: 7 proti náhradě, 2 se zdrželi 
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23/ Starosta předal slovo Mgr. Schönbauerové, která informovala členy ZMČ o vel-
mi úspěšné akci „Masopustní procházce masek dětí a dospělých“, kterou pořáda-
la MČ Praha – Velká Chuchle a TJ Sokol Chuchle dne 4. března 2007 a vyjádřila 
přesvědčení, že se stane tradicí. 

24/ Starosta dále podal upřesňující informace o sportovně-společenském projek-
tu „BIGMAN“, který se uskuteční 7.-8.9.2007 (plavání, cyklistika, běh) a vyzval Mgr. 
Schönbauerovou k nominaci 5 členného družstva.

25/ Mgr. Schönbauerová ještě informovala o společné akci ÚMČ Praha – Velká 
Chuchle, MŠ Velká Chuchle a ZŠ Charlotty Masarykové „Velikonoční setkání seni-
orů“ ve středu 4. dubna 2007 v 10.00 hod. v objektu MŠ.

26/ Starosta předal slovo Ing. arch. Vokurkovi, který informoval o jednání stavební-
ho výboru a předložil k vyjádření žádost manželů O. ve věci napojení na stávající 
kanalizační přípojku a přístupové cesty k pozemku parc. č. 335/5 k připravované 
stavbě RD. Výbor doporučil vyslovit souhlas s tím, že přístup nebude vytvořen dal-
ším zářezem do valu na pozemku parc. č. 1038, ale bude protažen kolem pozemku 
parc. č. 335 a napojen na již vybudovaný přístup u pozemku parc. č. 335/4 u rodin-
ného domku č.p. 415, vše v k.ú. Velká Chuchle. ZMČ schválilo po projednání pří-
stup dle doporučení stavebního výboru.

 Hlasování: jednohlasně schváleno

27/ Starosta předal slovo Mgr. Hromádkovi, který se zmínil o dopisu p. Kodeta 
ohledně protihlukových stěn. Odpověděl starosta, že o této záležitosti s panem 
Kodetem již hovořil.

28/ Mgr. Hromádka dále informoval o jednání bezpečnostního výboru, který se 
m.j. zabýval návrhem p. Patočky na umístění značky „zákaz zastavení“ u firmy Albi-
on v Malé Chuchli – odpověděl starosta, že bude umístěna značka „zákaz zastave-
ní“ v začátku ulice Podjezd a dále zmínil nebezpečný holubí trus na chodnících 
pod žel. mostem v Malé Chuchli.

29/ Mgr. Hromádka dále učinil dotaz na vyčištění rybníčku pod zahrádkářskou 
kolonií v Libři, kam vypouštěla firma, která staví vily Na Hvězdárně chladicí vodu 
z vrtací soupravy. Starosta informoval o tom, že MČ podala podnět stavebnímu 
odboru MČ Prahy 16 na provedení místního šetření a stavební firma musí dle závě-
ru z místního šetření a zápisu z následného jednání na ÚMČ dne 5.3.2007 celý 
znečištěný prostor v Libři neprodleně vyčistit a předložit rozbor vody – správním 
orgánem bude provedena následná kontrola. 
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30/ Starosta na závěr dal prostor k diskusi přítomným hostům. V rámci diskuse 
požádal p. Chalupecký, aby se příští schůzky ohledně projednání projektu potoka 
Vrutice s vlastníky nemovitostí na Dostihové zúčastnili fundovaní odborníci, kteří by 
byli schopni zodpovědět veškeré dotazy občanů.

Rovněž se dotázal starosty, proč je potok prohlubován a ten odpověděl, že musí 
být průtok 14 m3/s 

A poté vznikla polemika proč se podobná opatření neprovedou i na hořejším 
roku Vrutice, kde je koryto také úzké. Další dotaz vznesl p. Malý, který se zeptal na 
protipovodňová opatření ve Starolázeňské ulici a poté vyslovil názor, že zaslání 
dopisu ohledně podjezdu, navrženého Ing.arch. Vokurkou nemá žádný smysl a ini-
cioval zadání hrubé studie podjezdu. Starosta odpověděl, že prověří časové 
a finanční možnosti vypracování studie. Redaktorka České televize p. Aneta Vojtě-
chová se starosty dotázala, zda o přemostění bylo jednáno s občany. Starosta 
odpověděl, že ano a to již v minulosti. Dalšímu diskutujícímu p. Melicharovi se nelí-
bí „pahorek“, který bude mít za svým domem a ohradil se, že s ním někdo nejed-
nal. Požádal, zda by mohl nahlédnout do zápisů z minulosti.

Další občan upozornil na záchranu veduty Zlíchovského kostela o kterou se 
zasadil „Klub Za starou Prahu“ a domnívá se, že by tak měli vystupovat i chuchel-
ští. Starosta na závěr vyjádřil názor, že nikdo neříká, že nechce podjezd, protože 
samozřejmě jde všechno a jeho snahou je, aby dopad na MČ byl co nejmenší.

Vzhledem k pokročilé době a vzhledem k tomu, že nebyly další dotazy, ukončil 
starosta jednání.

Jednání Zastupitelstva bylo ukončeno ve 22.30 hodin.
Zapsala: Jiřina Hanlová, tajemnice ÚMČ

Stanislav Fresl, starosta

Zveřejněna je upravená verze dokumentu z důvodů dodržení přiměřenosti rozsa-
hu zveřejňovaných osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb. o ochraně 
osobních údajů v platném znění.
Originály zápisu a usnesení jsou k nahlédnutí u tajemnice ÚMČ.
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ŽÁČCI MATEŘSKÉ ŠKOLY VÍTALI JARO
Hezký tradiční zvyk připomněli chuchelským 
občanům žáčci mateřské školy. V průvodu, který 
šel od budovy mateřské školy až k řece Vltavě 
nesli žáčci symbol zimy - Moranu a poslali jí po 
vodě pryč, aby uvolnila místo jaru. Přivítali tak prv-
ní jarní den, který se ale jako naschvál jaru vůbec 
nepodobal, vždyť 21. březen se probudil do mír-
ně zasněžených strání a oproti některým únoro-
vým dnům byl podstatně chladnější. Ale žáčci 
mateřské školy věří a já jim to přeji, že tím, jak 
utopili zimu, se jaro opravdu přihlásí a budeme 
se radovat ze sluníčka a hezkého počasí. Vítání 
jara bylo dalším dobrým nápadem pedagogické-
ho sboru naší mateřské školy a věřte, že nebyl nápadem posledním. Další akce 
jsou již naplánovány, ale raději nepředbíhejme a nechme se překvapit, neboť nebu-
dou pouze pro děti, ale i pro dospělé.

Foto i text Jan Zágler

VELIKONOČNÍ SETKÁNÍ SENIORŮ
Ve Velké Chuchli začala Škaredá středa opravdu 
škaredě. Sluníčko ne a ne vylézt, spíše to vypadalo, 
že se schová úplně a začne pršet. Tím více se orga-
nizátorům akce „Velikonoční setkání seniorů s dět-
mi“ kabonila čela, protože zcela správně tušili, že 
pokud má tento den skončit slunečně, je to jen na 
nich.

Paní učitelky z mateřské a základní školy organizo-
valy poslední změny ve vystoupení svých „oveček“, 
paní kuchařky MŠ dokončovaly přípravu pohoštění 
a paní ředitelka Vostřáková spolu s paní místosta-
rostkou Mgr. Felixovou vítaly první hosty. A že jich 

bylo. Na 30 seniorů se sešlo ve slavnostně vyzdobené společenské místnosti mateřské 
školy, aby zde společně s dětmi strávili příjemné předvelikonoční dopoledne. A již při 
prvních písničkách programu bylo vidět, že děti a dospělí vzali svoji roli velice vážně 
a skutečně si celý program užívali.

Nejdříve předvedli co umí naši prvňáčci s paní učitelkou Kurialovou. Po básničce vystou-
pila kytarová skupina Housenky pod vedením paní učitelky Vondráčkové, po nich přišel 
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BYLO TO PROSTĚ BÁJEČNÉ!
Škaredá středa se nám „dříve narozeným“ rázem změnila v nádherný zážitek. Hlav-
ně skvělým nápadem učitelek školky, školy a zastupitelek úřadu.

Měli jsme příležitost vidět krásný areál a na pohled honosnou moderní budovu. Ale 
když po zahájení a přivítání přítomných začal program, s politováním jsme zjistili, že 
velmi pěkná místnost, vkusně zařízená a vyzdobená, nestačí dobře pojmout to množství 
nadějných krásných dětí. To jen na okraj.

A nyní k programu. Velmi nás překvapilo to množství dětí a pomalu už dospívající 
mládeže. Všechna čest učitelkám a výchovnému personálu! Děti – i ty nejmenší, byly 
velmi ukázněné a milé. Účinkující zpěváci znali celou řadu našich starých národních 
písní, což je v dnešní době obzvlášť milé nám všem starším. Potěšilo nás vědomí, že 
naše krásné národní písně nezaniknou, pokud máme takové chytré děti a mimořádný 
učitelský sbor. Velmi děkujeme za krásné, vlastnoručně vyrobené dárečky! 

Program trval skoro 2 hodiny. Moc dobře jsme se pobavili. Nakonec jsme v družném 
hovoru a při výborném pohoštění /čaj, káva, moučník/, se vřelým poděkováním ten 
vydařený den zakončili.

Lída Landovská

školní Sboreček s paní učitelkou Svátovou a jako 
vždy potěšily a nezklamaly. Na závěr programu, při-
praveném základní školou, rozdali prvňáčkové hos-
tům drobné dárečky z keramiky, papíru a velikonoční 
přáníčka. Dárky vyrobily děti ze 4., 5., a 8. třídy ZŠ.

Po pásmu školáků čekalo seniory vystoupení těch 
nejmenších. Ti je pobavili a potěšili svými básnička-
mi a písničkami s jarní a velikonoční tématikou. Jejich 
zpěv zaujal hosty natolik, že závěr programu patřil 
společnému zpěvu všech zúčastněných dětí 
a dospělých za doprovodu paní učitelky Martausové 
u kláves. Když poté děti rozdaly svým hostům dáreč-
ky, které pro ně připravily, bylo všem jasné, že i kdyby venku zuřila „pravá jarní bouřka“, 
v duších všech hostů svítí sluníčko. Za všechny seniory poděkoval dětem a paní učitel-
kám pan Horký a děti mohly být s výsledkem své práce navýsost spokojené.

Při posezení u kávy a čaje si hosté pochutnali na velikonočním perníku připraveném 
ve školkové kuchyni a s pocitem příjemně prožitého dopoledne se rozcházeli domů. 
U loučení nás provázela slova chvály a poděkování, z nichž si dovolujeme uveřejnit tuto, 
od paní Ludmily Landovské – 93leté obyvatelky Velké Chuchle.

Za výbor pro kulturu, sport a volnočasové aktivity – Petra Pavlasová, 
foto Jan Zágler
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KNIHOVNA CHUCHLE 
– DALŠÍ RYBA V SÍTI
Knihovna se otevře v nové, automatizované podobě pro své čtenáře již 22. května. 
Vpluje tak do sítě automatizovaných knihoven Městské knihovny v Praze, k tako-
vým, které vedou evidenci výpůjček a svých čtenářů prostředky výpočetní techni-
ky. Městská knihovna v Praze má na svém kontě již 32 takových knihoven a Chuch-
le bude 33. 

Co nového přináší automatizovaná knihovna svým čtenářům? Velkou výhodou je 
jeden čtenářský průkaz, který platí ve všech automatizovaných knihovnách sítě 
Městské knihovny v Praze (Dále jen MKP). Dále bezplatný přístup na internet ve 
všech automatizovaných knihovnách.

Další výhodou je společný elektronický katalog všech automatizovaných 
knihoven,do kterého se můžete připojit i ze své chuchelské knihovny a díky němu 
vidět dostupnost vámi hledaných knih, CD, časopisů a jiných dokumentů.

Neméně podstatné jsou on-line služby. Na webových stránkách Městské 
knihovny v Praze www.mlp.cz máte jako čtenáři se zadaným heslem na svém 
čtenářském průkazu přístup k on-line katalogu a tedy i ke svému čtenářskému 
kontu (přehled o vašich výpůjčkách, možnost prodlužování a dalších operací 
na dálku).

Máte chuť prohlédnout si nejnovější přírůstky knih a hudebních nahrávek? Pak 
jsou právě pro vás připraveny na stránkách www.mlp.cz novinky ve fondu.

Chcete si projít informace nejobsáhlejších českých encyklopedií a přitom nenést 
v ruce ani kilo navíc? Nebo si přečíst nejnovější zprávy z českých periodik či vyhle-
dat článek v odborných zahraničních časopisech? Pak nahlédněte z pohodlí své-
ho domova, kanceláře či školy do jedné z databází se vzdáleným přístupem přes 
www.mlp.cz. 

Nebo máte chuť jít za kulturou a nevíte kam? Pak vás jistě bude zajímat bohatá 
nabídka akcí v knihovnách, které objevíte v záložce zveme také na webových 
stránkách MKP (Městské knihovny v Praze).

Chuchelská knihovna se těmito službami bezpochyby může vyrovnat současným 
moderním knihovnám v různých metropolích. Navíc tato knihovna nabízí nejen jed-
notlivcům, ale i školám informační výchovu a seznámení s novou automatizovanou 
knihovnou. Rádi také přivítáme nejmenší čtenáře z nové mateřské školky na první 
návštěvě v knihovně.

Čtenáři se mohou při znovuotevření chuchelské knihovny také těšit na mnoho 
zajímavých nových knižních přírůstků. A tak nezbývá než srdečně pozvat k návště-
vě knihovny všechny dosavadní i nové čtenáře. 

Otevřeno: úterý, středa, čtvrtek 13:00 – 18:00
R. Pachmanová, Obvodní knihovna pro Prahu 5,13 a 16
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LORD NELSON VÍTĚZEM 
CENY VELKÉ CHUCHLE
Letošní cvalová dostihová sezóna byla na chuchelském závodišti zahájena 8.dubna. 
Hlavním dostihem byl již osmdesátý druhý ročník Gomba Handicapu. Vítězství z tohoto 
dostihu si odnesl šestiletý hnědák SOCR HOUSE, v jehož sedle byl ž. Radek Koplík 4. 
V rámci dostihového odpoledne byl také již tradičně odběhnut dostih který nesl název 
Cena Velké Chuchle, do kterého úřad naší městské části věnoval čestné ceny pro 
jezdce, trenéra a majitele vítězného koně. U mezníku 1.400 metrů, se do nových star-
tovacích boxů postavil maximální možný počet startujících – 16 koní a jezdců. Pro 
palmu vítězství si lehce o 2 3/4 délky doběhl pětiletý hnědák stáje Gaudí Realitní agen-
tura, LORD NELSON, který měl v sedle trenéra a jezdce v jedné osobě ž. Allana Petrlí-
ka. Realizačnímu týmu předal čestné ceny – poháry starosta Velké Chuchle pan Stani-
slav Fresl. Vítězství v zahajovacím dostihu nové sezóny vydobyl tříletý DOBYVATEL s ž. 
Janem Rájou. Na závěr ještě informace pro zájemce o dostihy. Na úřadě naší městské 
části si občané starší šedesáti let mohou vyzvednout legitimace k volnému vstupu na 
chuchelské závodiště. Tak nashledanou na dostizích vážení spoluobčané. 

Foto a text Jan Zágler

TITUL MISTRYŇ ČESKÉ REPUBLIKY 
V AEROBIKU JE DOMA!!!

Ve dnech 31.3. – 1.4. 2007 se v kladenské sportovní 
hale konalo Mistrovství České republiky (MČR) ve 
sportovním aerobiku a fitness. Navazovalo na dva 
březnové víkendy, kdy probíhaly kvalifikační a semifi-
nálová kola všech věkových kategorií v Brně a v Luha-
čovicích. Do republikového finále se z každé věkové 
kategorie probojovalo vždy šest nejlepších závodní-
ků nebo týmů. Chuchelský aerobik měl ve finálových 
bojích o medaile velké zastoupení. 
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V kategorii děti, 8-10 let, se do finále sportovního aero-
biku probojoval tříčlenný tým ve složení Nikolka Kročko-
vá, Claudie Hrubošová a Aglaia Šeráková. Tento tým na 
svém prvním velkém závodě obsadil v republikovém 
finále skvělé 6. místo (v kvalifikaci se děvčata umístila 
na 7. místě z celkového počtu 16 týmů). 

Ve stejné věkové kategorii, 8-10 let, jsme měli zastoupe-
ní v kategorii fitness – aerobic. Osmičlenný tým ve složení 
Nikolka Kročková, Claudie Hrubošová, Aglaia Šeráková, 
Kačka Štěpničková, Míša Klepalová, Dída Kněžínková, 
Gabča Nováková a Bára Křečková vybojoval na Mistrov-
ství České republiky jednoznačné 1. místo, zlaté medaile a titul Mistryň republiky!!! 

V kategorii kadeti, 11-13 let, jsme měli rovněž zastoupení v kategorii fitness – aerobic. 
Opět osmičlenný tým děvčat, ve složení Markéta Sílová, Anička Saslíková, Janička Ryša-
vá, Barbara Korbelová, Kačka Brabcová, Kristýnka Kudrnová, Sára Vegnerová a Bětka 
Vernerová, vybojoval ve veliké konkurenci výborné 3. místo. Pokud se děvčatům tento 
úspěch podaří zopakovat na květnovém Aerobic a Fitness Cupu v Plzni, budou nomino-
vány na Mistrovství světa kadetů do Bělehradu. Držme jim palce!!!

V kategorii seniorů jsme měli hned dvojí zastoupení. Veronika Šindelářová soutěžila 
v kategorii jednotlivci – ženy. Po loňském druhém místě z MČR a 4. místě z Mistrovství 
Evropy, vybojovala letos ve velké konkurenci skvělé 4. místo. Kategorie žen je každoroč-
ně nejsledovanější kategorií a také nejprestižnější. V letošním roce se na republikovém 
finále ukázala opravdu elita ženského českého sportovního aerobiku a můžeme být 
jenom rádi, že zde máme svého zástupce. Gratuluji Veroniko!!!

V seniorské kategorii jsme měli ještě jedno želízko v ohni - sedmičlenný tým, který sou-
těžil v kategorii fitness – aerobic. Jelikož Mistrovství České republiky bylo pro závodníky 
v seniorských kategorií zároveň nominací na Mistrovství Evropy, probíhal mezi týmy 
opravdu velký boj o tři postupová místa. Náš tým ve složení Táňa Bednářová, Iva Dvořá-
ková, Martina Kolářová, Markéta Kolářová, Martina Krčilová, Renata Mielniková a Adéla 
Navarová vybojoval na MČR výborné 2. místo a titul vicemistryň České republiky. Jejich 
nominace na Mistrovství Evropy byla ihned po soutěži schválena komisí Českého svazu 
aerobiku. Děvčata budou v květnu reprezentovat Sokol Chuchle na Mistrovství Evropy ve 
španělském Lloret de Mar. 

Letošní Mistrovství České republiky ve sportovním aerobiku a fitness bylo pro chuchel-
ský aerobik zatím nejúspěšnějším v celé historii trvání oddílu. 

Chtěla bych popřát všem závodníkům hodně vytrvalosti a píle při tréninku a mnoho 
úspěchů na národních i mezinárodních závodech a zároveň poděkovat všem, kteří nás 
podporují a kteří nám pomohli dosáhnout těchto skvělých výsledků.

Pokud byste chtěli vědět o chuchelském sportovním aerobiku více, máte možnost 
nahlédnout na internetové stránky oddílu na adrese: www.aerobicteam.cz.

Mgr. Veronika Vrzbová, trenérka
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SLET ČARODĚJNIC
TJ SOKOL CHUCHLE 
zve na Slet čarodějnic a čarodějů u ohně
spojený s rejem loutek

Datum:  pátek 27.dubna 2007  
Sraz:  v 17.00 hod na zahradě sokolovny
S sebou:   občerstvení, nejlépe vuřty k opé-

kání
Těšíme se na všechny hosty z říše pohádek
Rodiče jsou vítáni.

Martina Schönbauerová, náčelnice TJ Sokol

FOTBALOVÝ ODDÍL
– SK ČECHOSLOVAN CHUCHLE

zve kluky rok narození 1997 – 2002 na své fotbalové 
hřiště k vyzkoušení svých sportovních dovedností.
Kde: hřiště SK Čechoslovan Chuchle
Kdy: středa 16.5. 2007 od 16.00 hod.
Co s sebou:  sportovní obuv a oděv, dobrou nála-

du a chuť k fotbalu.
Dopravní spojení:
Ze Smíchova – autobus č. 129, 172, 244, 241, 243, 244 
Z Radotína – autobus č. 244
Z Lipenců – autobus č. 241
Ze Zbraslavi – autobus č. 243, 129
Z Lochkova a Slivence – aut. č. 246 na zastávku Lihovar a pak 
pokračovat autobusem č. 172. Ve Velké Chuchli vystoupit na 
zastávce Dostihová.

Pro každého účastníka je připravena sladká odměna.
O nábor se postarají kvalifikovaní trenéři a hráči A-mužstva

Informace na: http://cechoslovan.chuchle.cz

Kontakt: David Zmatlík 607 880 886 - trenér, Vladislav Houška 602 298 555 - trenér, 
Vlasta Formanová 607 960 326 - vedoucí přípravky
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CHUCHELSKÁ MINI ZOO
Vzhledem k tomu, že přibývá dotazů ohledně údajného týrání kozy šrouborohé 
v chuchelské minizoo, chceme všem našim čtenářům sdělit, že MVDr. Vodička 
provedl a průběžně provádí korekci přerostlých paznehtů u muflonů a šroubo-
rohých koz.

Nejhůře je na tom jedinec (kozel) kozy šrouborohé, který již při dovozu ze Zoo 
Liberec měl nefyziologický postroj všech končetin a proto byl vyřazen z pro-
dukce a byl do chuchelského zookoutku dán na dožití. Vzhledem k tomu, že 
tento stav již není možno nijakým způsobem korigovat, dochází bohužel ke 
zmíněnému přerůstání paznehtů. Pohyblivost zvířete je omezena, ale při pravi-
delně prováděné úpravě paznehtů tento stav nevyžaduje euthanasii zvířete.

Eva Barsová,odbor ŽP

VZPOMÍNÁME NA OBĚTI DRUHÉ 
SVĚTOVÉ VÁLKY
Pietní akty k uctění památky obětí druhé světové války, spojené s položením 
kytic k pamětním místům v Malé a Velké Chuchli se uskuteční dne 4. května 
2007 v tomto pořadí: v 9.40 hod. u ZŠ Charlotty Masarykové proběhne krátký 
pietní akt a položení kytice k pamětní desce, umístěné na budově školy, 
následně bude položena kytice k památníčku na náměstí Chuchelských 
bojovníků a také k památnému místu v Malé Chuchli. V 18.00 hod. proběhne 
tichý pietní akt a položení kytice v Chuchelském háji u společného hrobu 
obětí odboje v r. 1945. 

Dovolujeme si pozvat na uvedené pietní akty chuchelské občany i další 
hosty.

Redakce

SPOLEČENSKÁ KRONIKA
MANŽELSKÉ VÝROČÍ
Zlatou svatbu oslaví dne 27.4.2007 manželé Věra 
a Oldřich Zuskovi. Srdečně blahopřejeme k tomu-
to jubileu a do dalších společných let přejeme 
mnoho zdraví, pohody a klidu.
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Srdečně blahopřejeme těm spoluobčanům, kteří dosáhnou ve II. čtvrtletí 
roku 2007 významného životního jubilea. 

DUBEN
Marta Hodrová, Milena Jelínková, Božena Klepalová, Marie Pešková, Květoslava 
Příhodová, Jaroslav Sodomka, 

KVĚTEN
Hermína Čumrdová, Olga Daňhelková, Karel Havelka, Svatava Holečková, Karla 
Lapáčková, Miluška Průšová, Marie Sedláčková, Jaroslav Trnka

ČERVEN
Růžena Benešová, Břetislav Dušek, Květuše Mašková, Anežka Medková, Emílie 
Řehořová, Růžena Vejskalová.

Do dalších let přejeme všem jubilantům pevné zdraví, hodně elánu a životní 
pohody.

Redakce

AKCE „ROSTLINNÝ ODPAD“
ÚMČ PRAHA - VELKÁ CHUCHLE objednal u Pražských služeb přistavení velko-
objemového kontejneru výhradně na rostlinný odpad, a to na den 12. května 2007 
(sobota).
Velká Chuchle 
Nám. Omladiny 8.00 – 9.15 hod
Nad Libří 9.30 – 10.45 hod
Dostihová (stanoviště tříděného odpadu) 11.15 – 12.30 hod
Malá Chuchle
Zbraslavská (proti č.p. 13) 12.45 – 14.00 hod 
Důrazně upozorňujeme, že je třeba využít kontejnery pouze pro rostlinný odpad!

Jiřina Hanlová, tajemnice ÚMČ

ÚŘAD RADÍ, INFORMUJE
Dne 24.5.2007 se v budově Základní školy Charlotty Masarykové uskuteční 
od 19.00 hodin „Veřejná schůze“ k aktuálním problémům Malé a Velké 
Chuchle. Vedení radnice a členové zastupitelstva si Vás dovolují touto ces-
tou pozvat.
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Kam se mohou občané obrátit?
Vydání nového nebo výměna občanského průkazu 
■  na ÚMČ Prahy 16, nám. Osvoboditelů 21, Praha – Radotín, odb. občansko správ-

ní, od. občanských průkazů, tel.č. 234 128 247

Vydání cestovního dokladu - pasu
■  na ÚMČ Prahy 16, nám. Osvoboditelů 21, Praha – Radotín, odb. občansko správ-

ní – od. cestovních dokladů, tel. č. 234 128 246

Matrika
■  opisy rodných listů 
■  podání žádosti o výpis z rejstříku trestů
■  na ÚMČ Prahy 16, V. Balého 23, Praha - Radotín - tel.č. 234 128 249

Výměna řidičských průkazů
■  Magistrát hl.m. Prahy, Jungmannova 29/35, Praha1- tel.č. 236 005 938

INFORMACE PRO CHOVATELE PSŮ 
Změna adresy registračního centra - evidence chovatelů psů. 
Od 21. března 2007 se registrační centrum evidence chovatelů psů přesouvá do 
„Škodova paláce“ Magistrátu hl.m. Prahy, Jungmannova 35/29, Praha 1. 

Vyzvednutí registrační karty, přihlašování, odhlašování nebo přeregistrace psů 
se provádí v přízemí na přepážce č.13.Tel. kontakt: 236 002 619, 236 004 638. 
Návštěvní dny pouze:
pondělí 12.00 - 17.00 hod.
středa 8.00 - 18.00 hod.

ÚMČ Praha – Velká Chuchle, odbor daní a poplatků opětovně upozorňuje občany, že 
povinnost nechat psa označit čipem nebo tetováním a přihlásit se registrační kartou do 
evidence chovatelů psů na Magistrátu hl.m. Prahy (viz výše uvedena adresa) platí i nadá-
le pro ty, kteří v roce 2005 a 2006 tak neučinili. Registrační kartu obdržíte na ÚMČ Praha 
– Velká Chuchle nebo přímo na registračním centru Magistrátu hl.m. Prahy 
Tiskopis registrační karty chovatel obdrží:
■  při čipování přímo u veterináře
■  na odboru daní a poplatků ÚMČ Praha – Velká Chuchle
■  na přepážce č. 13 v přízemí MHMP, Jungmannova 35/29, Praha 1
■  www.praha-město.cz

Na další případné dotazy rádi odpovíme na telefonním čísle: 257 940 326 – Ing. 
Šmejkalová.
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NAVÝŠENÍ SAZBY POPLATKU ZE PSŮ.
Úřad městské části Praha-Velká Chuchle upozorňuje občany, kteří 
nesplnili do 31. března 2007 svoji povinnost uhradit místní poplatek 
ze psů (a nebyli osvobozeni od poplatku dle vyhl.č.18/2004 Sb.), že 
se dle rozhodnutí Zastupitelstva MČ Praha - Velká Chuchle ze dne 
26. března 2007 navyšuje sazba poplatku takto :

 1.4.2007 - 30.4.2007 o 30 %
 1.5.2007 - 31.5.2007 o 50 %
  od 1.6.2007 o 100 %

INFORMACE PRO NÁVŠTĚVNÍKY 
HŘBITOVA
Upozorňujeme návštěvníky hřbitova, že veškeré vývěsky, zejména inzeráty na pro-
dej hrobových míst a inzerce na kamenické práce musí být projednány s provozo-
vatelem hřbitova, tj. Úřadem městské části Praha - Velká Chuchle.

HARMONOGRAM MOBILNÍHO 
SBĚRU NEBEZPEČNÉHO ODPADU
10.5.2007 - čt.
ulice Zbraslavská (před domem č. 2a/15) - Malá Chuchle 15.00 – 15.20
9.8.2007. - čt.
křižovatka ul. Na Hvězdárně – Nad Libří 15.40 – 16.00
8.11.2007- čt.
nám. Chuchelských bojovníků (u samoobsluhy) 16.10 – 16.30
nám. Omladiny 16.40 – 17.00

DALŠÍ KONTEJNER NA KARTÓNOVÝ 
ODPAD V CHUCHLI
Upozorňujeme občany, že v rámci třídění odpadu byl po dohodě s Pražskými služ-
bami v zatáčce u bývalého žel. přejezdu v Malé Chuchli umístěn kontejner na kar-
tónový odpad 
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HARMONOGRAM PŘISTAVENÍ VELKO-
OBJEMOVÝCH KONTEJNERŮ V ROCE 2007

Velká Chuchle Malá Chuchle

Termín Místo přistavení Termín Místo přistavení

24.4.2007 Nad Libří (u třídění odpadu) 24.4.2007 Zbraslavská proti domu č.p. 39/37

22.5.2007 nám. Omladiny 22.5.2007 Zbraslavská 30/13 - U Podjezdu 

19.6.2007 Nad Libří (u třídění odpadu), nám. Omladiny

17.7.2007 Nad Libří (u třídění odpadu) 17.7.2007 Zbraslavská proti domu č.p. 39/37

14.8.2007 nám. Omladiny 14.8.2007 Zbraslavská 30/13 - U Podjezdu 

11.9.2007 Nad Libří (u třídění odpadu) 11.9.2007 Zbraslavská proti domu č.p. 39/37

9.10.2007 nám. Omladiny 9.10.2007 Zbraslavská 30/13 - U Podjezdu 

6.11.2007 Nad Libří (u třídění odpadu), nám. Omladiny

27.11.2007 Nad Libří (u třídění odpadu) 27.11.2007 Zbraslavská proti domu č.p. 39/37

4.12.2007 Nám. Omladiny 4.12.2007 Zbraslavská 30/13 - U Podjezdu 

TŘÍDĚNÍ ODPADŮ DO KONTEJNERŮ
V naší městské části Praha – Velká Chuchle je několik stanovišť, které jsou vyba-
veny speciálními kontejnery podle druhů odpadu. Je v zájmu ekologie, pořádku 
a nás všech, aby odpad byl tříděn a následně ekologicky likvidován nebo využíván. 
Je proto nutné dodržovat systém třídění podle jednotlivých druhů nádob – kontej-
nerů takto:
1.  do modrých nádob můžete odhodit – noviny, časopisy, kancelářský papír, 

reklamní letáky, knihy, sešity, krabice, lepenky, kartony, papírové obaly (např. 
sáčky);
nevyhazujte – mokrý, mastný nebo jinak znečištěný papír, uhlový a voskovaný 
papír, použité plenky a hygienické potřeby;

2.  do zelených nádob můžete odhodit – lahve od nápojů, skleněné nádoby, tabu-
lové sklo;
nevyhazujte – keramiku, porcelán, drátěné sklo a zrcadla;

3.  do žlutých nádob můžete odhodit – PET lahve od nápojů (nezapomeňte je 
sešlápnout), kelímky, sáčky, fólie, výrobky a obaly z plastů, polystyrén;
nevyhazujte – novodurové trubky, obaly do nebezpečných látek (motorové ole-
je, chemikálie, barvy apod.)

Nápojové kartony odkládejte do kontejnerů označených oranžovou nálepkou.
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Ostatní odpad odvážejte do sběrného dvora v Radotíně, kam můžete odevzdat tyto 
odpady, které se nevejdou do běžných kontejnerů:
1. kovy – železný šrot, hliníkové předměty, barevné kovy, plechovky, hrnce apod.;
2.  kompostovaný odpad – větve, listí, tráva, zbytky jídel, čajové sáčky, zbytky jídel 

a zeleniny, slupky apod.;
nevhazujte –maso, kosti, oleje z potravin,tekuté a silně mastné potraviny, obaly 
od potravin,, uhynulá domácí zvířata;

3.  objemové odpady –starý nábytek (křesla, židle, skříně, válendy apod.), podla-
hové krytiny (koberce, linolea), umyvadla, toalety, nefunkční sporáky, pračky;

4. elektrotechnika – televize, rádia, počítače, mikrovlnné trouby, ledničky apod.;
5. stavební suť – cihly a beton z drobných rekonstrukcí v bytě;
6.  nebezpečné odpady jsou sbírány na dvorech vybavených speciálními ekoskla-

dy – léky, zářivky, výbojky, akumulátory, galvanické články (baterky), ledničky – 
mrazničky, barvy, lepidla, oleje a nádoby jimi znečištěné apod.

ÚMČ - odbor ŽP

Z DOŠLÉ KORESPONDENCE
(Otištěné články nemusejí vždy vyjadřovat názory a stanoviska ZMČ, ÚMČ 
a redakční rady.)

AUTA OCHRÁNÍME, LIDI ZABIJEME 
ANEB KDO Z TOHO MÁ PROSPĚCH - 4.4.2007
Pan starosta stále říká, že obcí se šíří fámy. Z tohoto důvodu jsem ho v článku 
„První nezávislý a pravdivý rozhovor...“ požádal, aby nám odpověděl na někte-
ré záležitosti, kterým nerozumíme. St. Fresl nám neodpověděl, ale na stejná 
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témata odpověděl ve Zpravodaji. Opět - tak jak je u něj na denním pořádku - 
vše zamlžil. Opakuji znova, že nám chybí informace o tom co se v obci děje... 

Konkrétně to ukáži na jeho poslední větě na straně 7. „Pro úplnost je třeba 
dodat, že úrovňový přechod pro chodce bude při realizaci nadjezdu a uzavře-
ní přejezdu pro motorová vozidla zachován.“ 

Česky to asi znamená, že ve Velké Chuchli vzniká opět další kočkopes. Auta 
budou ochráněna a občané včetně dětí budou předhozena vlakům. Představ-
te si, že přicházíte k betonem zahrazenému přejezdu. V současné době svítí 
červená světla, závory jsou dole a na obou stranách stojí auta. Je to mnoho 
podnětů, které vám brání vstoupit na koleje. Bez těchto podnětů se určitě na-
jde někdo, kdo tam vstoupí. Čí to bude asi vina, pane starosto... Já vím o čem 
mluvím. Když nedávno byl přejezd zavřen, tak jsem šel k lékaři. Světla asi sví-
tila, ale já suverénně vstoupil na koleje. Od Radotína na mojí maličkost houkal 
vlak. Bylo štěstí, že tenkrát jezdil pomalu. 

Domnívám se, že přejezd nelze zabednit. Ve vyhrocených situacích musí mít 
sanitky, požárníci a policie možnost závory překonat. A opět se při rekonstruk-
ci železničního přejezdu vyhodily peníze. Přejezd se bude totiž muset celý 
překopat a to tak, aby byly závory osazeny nově tak, aby chodec nemohl bez 
zábran vstoupit na přechod. Jinak je zde nebezpečí, že ho vlak vezme 
sebou. 

Chuchle žádný nadjezd nepotřebuje!!! Pamatuji si, jak pan starosta na veřej-
ných schůzích - viz zápisy, které jsou na obecním úřadě uloženy - nám všem 
vysvětloval, že výstavbou nadjezdu nebude přes obec jezdit více aut. Tak jsem 
mu řekl, tak proč musíme budovat nadjezd. Neodpověděl. Dále zdůrazňoval, 
že zde budou jezdit rychlovlaky. Nebudou, pane starosto. Vždy jsem mu 
položil další otázku. Kdy se budou stavět nadjezdy v Radotíně, Černošicích, 
Řevnicích -dále si doplňte všechny vesnice a městečka až do Plzně -. Nebu-
dou. Moc jsem o tom přemýšlel a položil jsem si otázku - KOMU TO PROSPĚ-
JE - Došel jsem k závěru, že pouze stavební firmě. Znamená to snad, že 
v pokladně ODS přibudou další peníze??? 

Jak jsem psal již minule, Česká republika patří v korupci na čelné místo ze 
168 zemí, které jsou v této souvislosti mezinárodně sledovány. A již zde máme 
další aféru, kterou si můžete přečíst v novinách pod titulkem „Jak se nabízely 
úplatky za opravu kasáren. 

Ať si pan starosta říká co chce, ale z Chuchle se již dnes stává autostráda. 
Několikrát jsem na těchto stránkách ukazoval na okolní obce, které dopravu 
vytěsnily. Viz Zbraslav, Dolní Břežany atd. Milý občane. Nyní zavři oči a před-
stav si, že jedeš autem. Jedeš od Dobříše a chceš odbočit na plzeňskou dál-
nici. Dojedeš k branickému mostu a jseš namydlenej. Příště odbočíš a vez-
meš to přes Chuchli. Jedeš od Prahy a na Plzeň je to ucpané - vezmeš to přes 
Chuchli. Máš pořád zavřené oči, tak pokračuj ze všech směrů. Zjistíš, že nad-
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jezd bude velice frekventovaný. Výborně pane starosto. Celý svět chce auta 
vytěsnit z měst a obcí, ale my v Chuchli je v obci přivítáme. Gratuluji Vám pane 
starosto. 

Veřejně zde prohlašuji, že náš starosta je demagog. Přečtěte si na str. 7 na 
konci stránky tuto větu: „Pokud jde o ekologii, daleko méně škodlivá jsou vozi-
dla, která plynule projíždí než vozidla, která brzdí, stojí se zapnutými motory 
a znovu se rozjíždí.“ Touto větou starosta jasně přiznává, že životní prostředí 
se v naší obci výrazně zhorší. Jsem přesvědčen, že až se udělají měření, tak 
dopadneme stejně, jako obyvatelé, kteří bydlí na pražské magistrále. 

Vážený pane starosto. NEJMÉNĚ ŠKODLIVÁ VOZIDLA JSOU TA, KTERÁ 
CHUCHLÍ NEPROJEDOU!!! 

A zde je další věta pana starosty: „Stejně těžko pochopitelná je i připomínka 
typu -nechceme nadjezd ani tunel, chceme zachovat závory...“. Na to je pane 
Fresle jednoduchá odpověď . Závory zůstanou zachovány na celé trati Praha 
- Plzeň. Nebo vy jste slyšel, že se bude stavět nadjezd nad železničním přejez-
dem za Radotínem před Černošicema. Nebo snad dokonce v Černošicích. 
Tak proč zrovna v Chuchli??? 

Vážený pane starosto, tímto Vás se vší úctou prosím o odpověď na tyto mé 
připomínky. 

Václav Burle

Redakci časopisu CHUCHELSKÝ ZPRAVODAJ
Vážení!
Nerada bych se opakovala, ale znovu a znovu lituji, že tehdy /v době mé aktiv-
ní činnosti/ Chuchelský zpravodaj neexistoval. To bych byla měla spoustu 
dobrých zpráv. Nyní mohu jen poděkovat všem lidem a členům redakce, že 
mají přemíru elánu se podělit a zprostředkovat různé nápady, názory a akce. 
Že váš časopis má bezesporu vzkvétající tendenci je znát. Každý výtisk obsa-
huje nejen zprávu o činnosti Úřadu MČ, ale i informace o činnosti místních 
spolků, různých podniků a společností. Neopomenete ani současnost, jako 
velikonoční svátky a tradice, včetně receptů na velikonoční hodování. Také 
množství fotografií zpestří celkový dojem.

Jsem šťastna, že zde mohu dožít. 
Lída Landovská



4. pátek - 17 a 1930 hodin  T I T  (USA)
RANDE MĚSÍCE
Nová pokladní supermarketu Amy prý ráda spí s nejlepšími zaměst-
nanci. Skladník Zack se tedy začíná snažit, aby vyhrál první cenu. V 
hlavních rolích komedie Jessica SIMPSONOVÁ a Dane COOK.
Vstupné 65,- Kč   Do 12 let nevhodné
 

5. sobota - 17 a 1930 hodin  M L U  (ČR)
K V A S K A
Hudební film Mirjam a Daniela Landových ze zákulisí muzikálu 
vypráví o kriminálníkovi, který hledá vysněnou lásku. V hlavních 
rolích Filip TOMSA, Lucie VONDRÁČKOVÁ, Jiří KORN, Rudolf HRU-
ŠÍNSKÝ, Daniel LANDA.
Vstupné 70,- Kč     Do 12 let nevhodné
 

6. neděle - 17 a 1930 hodin  T I T  (USA) 
SEJMI ESO
Tím esem je varietní umělec, kterému k jeho kariéře dopomohla 
mafie, za což se jí teď hodlá poděkovat tím, že bude svědčit proti 
jejím špičkám. V hlavních rolích Jeremy PIVEN, Ray LIOTTA, Andy 
GARCIA, Alicia KEYSOVÁ.
Vstupné 65,- Kč     Do 12 let nevhodné
 

11. pátek - 17 a 1930 hodin  M L U  (USA)
ŠARLOTINA PAVUČINKA
Podle jedné z nejoblíbenějších dětských knížek vznikl film o chytré 
pavučince, která se pokouší zachránit prasátko před likvidací.
Vstupné 65,- Kč     Mládeži přístupno
 

12. sobota - 17 a 1930 hodin  T I T  (USA)
DREAMGIRLS
Neuvěřitelně silný příběh zachycuje trnitou cestu jednoho dívčího 
tria, jejich vzestupy ke slávě a pády. V hlavních rolích muzikálu 
oceněného 2 Oscary a 3 Zlatými globy Beyoncé KNOWLESOVÁ, 
Jennifer HUDSONOVÁ, Eddie MURPHY, Danny GLOVER.
Vstupné 70,- Kč   Do 12 let nevhodné
 

13. neděle - 17 a 1930 hodin  T I T  (USA) 
GHOST RIDER
Hvězdný motocyklový kaskadér Johny uzavře smlouvu s ďáblem. 
Přes den zůstává špičkový kaskadér, ale po setmění je jeho údě-
lem lovit rebelující démony. V hlavních rolích akčního filmu natoče-
ného podle comicsové předlohy Nicolas CAGE, Eva MENDESOVÁ, 
Wes BENTLEY, Peter FONDA.
Vstupné 65,- Kč   Do 12 let nevhodné

PROGRAM NA MĚSÍC KVĚTEN 2007
18. pátek - 17 a 1930 hodin  M L U  (USA)
MOST DO ZEMĚ TERABITHIA
Příběh podle adaptace celosvětově úspěšného bestselleru 
K.Patersonové, kde dva hlavní hrdinové Jess a Leslie vytvoří imaginární 
království plné kouzelných bytostí, v němž se stanou králem a králov-
nou. V hlavních rolích Anna Sophia ROBBOVÁ a Josh HUTCHERSON.
Vstupné 65,- Kč     Mládeži přístupno

19. sobota - 17 a 1930 hodin  T I T  (USA/ČR) 
GOYOVY PŘÍZRAKY
Historické drama Miloše Formana je portrétem kruté doby, kdy Špa-
nělsku vládla inkvizice, a postav, jejichž životy poznamenala. V hlavních 
rolích Javier BARDEM, Natalie PORTMANOVÁ, Stellan SKARSGARD.
Vstupné 70,- Kč     Do 12 let nevhodné

20. neděle – 16 a 19 hodin  T I T  ( USA)
DOPISY Z IWO JIMI 
Příběh nejdrsnější bitvy v Tichomoří o ostrov Iwo Jimu z pohledu 
japonských vojáků. V hlavních rolích válečného dramatu vyzname-
naného Zlatým globem za nejlepší neanglicky mluvený film Ken 
WATANABE, Tsuyoshi IHARA, Kazunari NINOMIYA, Ryo KASE.
Vstupné 70,- Kč     Do 12 let nevhodné

25. pátek - 17 a 1930 hodin  M L U  (ČR) 
MAHARAL – TAJEMSTVÍ TALISMANU
Vysokoškolská asistentka s dcerou a dobrodruh pátrají po pokladu, 
ukrytém v Praze na počátku 17. století rabínem Löwem. K Praze se však 
blíží povodeň a především Staré město je v ohrožení. V hlavních rolích 
Barbora SEIDLOVÁ, Adriana NEUBAUEROVÁ, Bořivoj NAVRÁTIL, Maroš 
KRAMÁR.
Vstupné 70,- Kč     Mládeži přístupno

26. sobota a 27. neděle - 17 a 1930 hodin  M L U  (ČR) 
VRATNÉ LAHVE
Učitel Tkaloun odešel do důchodu, ale nehodlá zahálet a navzdory nesou-
hlasu manželky přijme místo ve výkupu lahví v supermarketu. V hlavních 
rolích hořké rodinné komedie Zdeněk SVĚRÁK, Daniela KOLÁŘOVÁ, Jiří 
MACHÁČEK, Tatiana VILHELMOVÁ, Ondřej VETCHÝ, Nela BOUDOVÁ. 
Vstupné 75,- Kč     Mládeži přístupno

DĚTSKÁ PŘEDSTAVENÍ
6. PŘÍBĚHY CVRČKA A ŠTĚŇÁTKA
13. DOBRODRUŽSTVÍ NA PASECE II
27. KRTKOVA POHÁDKOVÁ DOBRODRUŽSTVÍ
Neděle v 15 hodin   Vstupné 35 Kč

Pokladna otevřena 1 hodinu před představením Změna programu vyhrazena tel. 257 910 322

KINO RADOTÍNKINO RADOTÍN



Lukáš Szabo

Nabízíme Vám: 

•  kácení, prořezávání stromů a keřů

• sekání trávníku a péče o něj

•  hubení plevele

•  zakládání okrasných záhonů

•  další práce na zahradě 

dle dohody

Kontakt:

mobil: 739 905 904

szabolukas@seznam.cz

www.luszabo.wz.cz

ZAHRADNICKÉZAHRADNICKÉ
PRÁCEPRÁCE



Střední škola dostihového
sportu a jezdectví

přijme

Učitele (-ku) odborného výcviku (pro obor vzdělání Jezdec a ošetřovatel
dostihových koní)
Kvalifikační předpoklad: - VŠ (event. SŠ)

- praxe v oboru
- pedagogická praxe vítána
- případně doplňk. pedag. studium (lze doplnit po nástupu)

Nástup: dle dohody

Učitele (-ku) chovu koní a dalších odborných předmětů
Kvalifikační předpoklad: - VŠ zootechnického směru

- doplňkové pedagog. studium (lze doplnit po nástupu)
- pedagogická praxe vítána

Nástup: 1. 9. 2007

Vychovatele (-ku) domova mládeže
Kvalifikační předpoklad: - SŠ pedagogického směru

- nebo doplňkové pedagog. studium
- praxe v oboru
- nepřetržitý provoz DM

Nástup: 1. 8. 2007

Vedoucí technicko ekonomického úseku
Kvalifikační předpoklady:- VŠ ekonomického směru (event. SŠ)

- praxe v oboru (nejlépe ve školství)
- znalosti ekonomického provozu
- práce na PC
- organizační schopnosti

Nástup: 20. 8. 2007 nebo dle dohody

Informace na všechna volná místa: tel.: 257941094

nebo: ekonom@sou-chuchle.cz, reditel@sou-chuchle.cz

nebo zasílejte písemně na adresu: Střední škola dostihového sportu a jezdectví
U závodiště 325, Praha 5, 159 00



SUMMER CAMP 
V ČERNOŠICÍCH
angličtí rodilí mluvčí 
9.-13. 7. 2007
16.-20. 7. 2007 
denně 8.00 – 16.00

THINGS THAT 
GO BUMP IN 
THE PRESCHOOL
zajímavá témata 
pro zvídavé námořníky, 
voda, kolo, lyže

ADRESA: 
ANGLICKÁ ŠKOLIČKA 
KRYŠTOF
Sadová 61 / Černošice
Telefon: 222 51 65 78
www.klckrystof.cz

ZÁPIS 2007/2008 probíhá od 1. 4. 2007
Zveme Vás na OPEN DAY 26. 4. 2007 / 14.00-18.00

ANGLICKÁ ŠKOLIČKA KRYŠTOF 
pro kluky a holčičky 3-7 let celodenní 
školička vedená rodilými mluvčími

KRYŠTOF JUNIOR návazný anglický 
program pro školáky 7-15 let s rodilým 
mluvčím v malých skupinkách

Chuchelský zpravodaj, měsíčník Městské části Praha - Velká Chuchle. Adresa redakce: Úřad Městské části, U Ská-
ly 262/2, 159 00 Praha 5 - Velká Chuchle, tel. 257 941 041, 257 940 092, fax: 257 641 317, e-mail: info@chuchle.cz; 
http://www.chuchle.cz•Redakční rada: Mgr. Tomáš Hromádka, Jiřina Hanlová, Jana Černá, Mgr. Lenka Felixová, 
Pavla Hradecká. Informace ke zveřejnění a nabídku příspěvků přijímá redakce vždy do 5. dne v měsíci. Podepsané 
články nemusejí vyjadřovat názor redakční rady, zastupitelstva a Úřadu městské části.
Registrační známka MK ČR E 12 175. Neprodejné. Číslo 4 / 2007, 13. ročník. Vyšlo v dubnu 2007.

Pozvánka na výstavu pana Burleho

„Č T V R T Á F O T O G R A F I E“

Byla otevřena ve vzorkovně dveří 
pana Václava Burleho
Starochuchelská 12, 

Praha – Velká Chuchle.

Přijďte si prohlédnout záběr z konce 19. století.


